
Informacja nr 44/22 

o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie między sesjami 

 

 

 

W okresie od 24 listopada 2022 r. do 21 grudnia 2022 r. odbyły się dwie sesje Rady Miejskiej 

Legnicy: XLIX i L, podczas których radni  podjęli 15 uchwał. Rada w czasie obrad XLIX i L sesji 

nie wyraziła zgody na zmianę wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz na likwidację 

Miejskiej Izby Wytrzeźwień w Legnicy. Radni uczestniczyli w 7 posiedzeniach Komisji Rady. 

 

Przewodnicząca Rady:  

✓ koordynowała pracę Rady w okresie między sesjami,  

✓ zwołała na wniosek Prezydenta Miasta Legnicy L sesję Rady, która odbyła się 5 grudnia 

2022, 

✓ przekazała radnym materiały sesyjne, 

✓ przesłała wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu unieważniający §19 

pkt. 6 we fragm. uchwały Nr XXXIII/403/21 z 26 lipca 2021 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie 

ul. Spółdzielczej, ul. R. Schumana, ul. Śmigłowcowej, torów kolejowych i bocznicy 

kolejowej od południa. 

 

przekazała Prezydentowi: 

✓ do zaopiniowania projekt uchwały wniesiony przez radną Aleksandrę Krzeszewską 

zmieniający uchwałę w sprawie  określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień, 

✓ wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we Wrocławiu unieważniający § 19 pkt. 6 

we fragm.. uchwały Nr XXXIII/403/21 z 26 lipca 2021 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Spółdzielczej, 

ul. R. Schumana, ul. Śmigłowcowej, torów kolejowych i bocznicy kolejowej od południa. 

 

 

Komisje Rady:  

 

Komisja Spraw Społecznych i Ekologii odbyła posiedzenie, na którym: 

• przyjęła Informację PPIS w Legnicy o wykonawstwie szczepień ochronnych 

w 2021 r.,  

• przyjęła plan pracy na rok 2023, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne,  

 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu odbyła posiedzenie, na którym: 

• bardzo wysoko oceniła informacje nt. „Działalność legnickiej Fundacja Wspierania Kultury 

Ruchu „Ocelot” oraz „Międzynarodowy Festiwal Form Audiowizualnych INTERMEDIALE 

i jego znaczenie w kulturalnym pejzażu miasta.”, 

✓ omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 

✓ przyjęła plan pracy na 2023 r. 

 

Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie, na którym:  

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne,  

• przyjęła wraz z wnioskami protokoły kontroli w zakresie: 

1. kontrola funkcjonowania Miejskiej Izby Wytrzeźwień ( dochody, wydatki, organizacja 

w latach 2019-2021), 

2. utrzymanie czystości dróg, chodników i placów w mieście, 

3. kontrola przygotowania szkół podstawowych i średnich do realizacji obowiązku 

szkolnego dla dzieci uchodźców z Ukrainy.  



• przyjęła plan pracy i harmonogram kontroli na rok 2023, 

• omówiła korespondencję. 

 

Komisja Gospodarki odbyła posiedzenie, na którym: 

• przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań inwestycyjnych wieloletnich (w zakresie wydatków 

majątkowych) ujętych w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Legnicy na lata 2020-2035 

zaplanowanych do realizacji w roku 2022 za I półrocze 2022 roku, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne,  

• omówiła korespondencję.  

 

Komisja Budżetu i Finansów - odbyła posiedzenie, na którym:  

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne,  

• omówiła korespondencję.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, odbyła dwa posiedzenia, na których: 

• powołała Zespoły ds.: 

1. rozpatrzenia petycji dot. uroczystego uczczenia 100 rocznicy uchwalenia Konstytucji 

Marcowej z 1921/22 r. 

2. rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora OSiR w Legnicy. 

• przyjęła protokół w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Legnicy, 

• przyjęła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Ośrodka Sportu 

i Rekreacji w Legnicy. 

 

Dyżury radnych.  

Radni odbyli w Biurze Rady 7 dyżurów, podczas których 2 sprawy zostały przekazane do Prezydenta 

Miasta. 

 

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Radni w badanym okresie złożyli 10 interpelacji i zapytań, które dotyczyły: 

• umowy na prowadzenie Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt, 

• aktualizacji strony internetowej Zarządu Dróg Miejskich, 

• zmiany cyklu sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Nowodworskiej i Jaworzyńskiej, 

• modernizacji chodnika przy ul. Łowickiej, 

• dotacji na Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt, 

• daty wyborów do Młodzieżowej Rady Miejskiej, 

• montażu latarni przy ul. Karkonoskiej 2, 

• boiska przy ul. Malwowej, 

• oświetlenia skateparku, 

• kampanii informacyjnej dot. PSZOK. 

 
 

Dyrektor Biura Rady  

Katarzyna Sosnowska  

 

Przewodnicząca Rady 

Marta Wisłocka 


